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Jarosław Tadych 
Starosta Sępoleński 

Zgodnie z § 24 ust. 1 i 4 statutu Powiatu Sępoleńskiego stanowiącym załącznik do 

uchwały Nr XLIX/244/2018 Rady Powiatu w Sępólnie Krajeńskim z dnia 28 września 2018 r. 

przekazuję następujące zapytanie: 

1. Zapytanie (Z-16) złożone na sesji Rady Powiatu w dniu 27 września 2024 roku 

na ręce Przewodniczącego Rady Powiatu przez radnego Leszka Maracha. 

Radny zapytuje czy planowane są działania mające na celu odbudowę kładki 

pomiędzy jeziorami Lutowskim i Mielce z przeznaczeniem dla ruchu rowerowego i 

pieszego? 

Załącznik: 

1. Zapytanie (Z-16) Leszka Maracha. 

Z poważaniem 

Sp. A.Kuchna 

30.09.2024 r. 
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Leszek Marach 
Sępólno Krajeńskie, dnia 27.09.2024 

Pan 
Jarosław Tadych 
Przewodniczący 
Zarządu 
Powiatu Sępoleńskiego 

Za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Powiatu 

ZAPYTANIE 

na sesji / iv okresie miedzy sesyjnym 

Stosownie do zapisu § 25 Statutu Powiatu Sępoleńskiego składam zapytanie w 
sprawie: 

odbudowy kładki pomiędzy jeziorami Lutowskim i Mielce z 

przeznaczeniem dla ruchu rowerowego i pieszego. 

Kładka wybudowana w latach 30 ubiegłego wieku, 

leży na terenie atrakcyjnym turystycznie Krajeńskiego Parku 

Krajobrazowego i była wykorzystywana przez liczne grono rowerzystów 

i pieszych. Aktualni jej stan nie pozwala na jej wykorzystywanie. 

9 lipca 2024 w siedzibie Nadleśnictwa Lutówko po podpisaniu umów na 

dofinansowanie remontu odcinków dróg 1116C oraz 1 KOC 

przeprowadzono rozmowę z Nadleśniczym Panem Jackiem 

Krzyżanowskim w rzeczowej sprawie. 

Czy zostały podjęte działań zmierzających do odbudowy tejże kładki? 


